
 

Posiedzenie Komisji Oświaty,  

Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz  

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

Rady Gminy w Przewozie  

w dniu 14 września 2021 r.  

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 10.00. Nieobecny na posiedzeniu 

był radny Dariusz Kokosza.  

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Przewóz. 

W związku z wejściem w życie nowych przepisów ustawy prawo budowlane, należało 

do nich dostosować zapisy regulaminu gminnego. Wprowadza się zapisy w zakresie 

szczegółowej procedury wykonywania przyłączy wodociągowych. Po uchwaleniu projektu 

regulaminu zostanie on przesłany do PGW Wody Polskie celem zaopiniowania. Po uzyskaniu 

opinii będzie można przystąpić do przyjęcia właściwego regulaminu dla gminy.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

b) Projekt w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Przewóz. 

W związku z tym, że jakiś czas temu pojawił się pomysł wyodrębnienia nowego 

sołectwa w gminie Przewóz, a przy procedurze jego utworzenia niezbędne jest 

przeprowadzenie konsultacji, należy podjąć stosowną uchwałę, gdyż na chwilę obecną nie jest 

to uregulowane. 

Wójt poinformował, że jeśli mieszkańcy Potoku chcą skorzystać w przyszłym roku ze 

środków z funduszu sołeckiego, to powinni być obecni na zebraniu wiejskim w Przewozie 

kiedy będą wyznaczane zadania do realizacji w ramach tych środków.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

c) Projekt w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Przewóz 

w roku szkolnym 2021/2022. 

Określenie średniej ceny paliwa jest niezbędne do tego, aby rodzice którzy dowożą 

swoje niepełnosprawne dzieci do szkół, mogli uzyskać zwrot kosztów dojazdów.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Pkt 2. Sprawy różne. 



Wójt poinformował, że wpłynęło pismo od zarządu Szpitala na Wyspie z prośbą 

o pomoc finansową na zakupu nowego ambulansu. Prośba jak najbardziej zostanie załatwiona 

pozytywnie, jednak na tyle na ile pozwolą na to środki finansowe.  

Wpłynęła również prośba od starosty żarskiego o dofinansowanie remontu drogi 

powiatowej Mielno-Piotrów. W piśmie podano kwotę ponad 200.000,00 zł, ale oczywiste jest, 

że gmina nie może sobie pozwolić na przekazanie takich pieniędzy. Ponadto zbliża się koniec 

roku i w pierwszej kolejności do zrealizowania jest szereg planowanych inwestycji i zadań 

gminnych. Pomoc zostanie przekazana o ile znajdą się środki w budżecie gminy.  

Radna Monika Pankowska zgłosiła, że należałoby odmalować wnętrze kaplicy na 

cmentarzu w Lipnej oraz zakonserwować elementy drewniane na zewnątrz tego obiektu. 

Radna poprosiła również o przeprowadzenie prac naprawczych przy krzyżu. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 10.30. 
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